
Type: Bestyrelsesmøde
Tidspunkt: Tirsdag den 23-05-2023 klokken 17.00 til 19.00
Sted: Gislinge Skole
Husk: At melde afbud hvis I ikke kan deltage!

Deltagere: Forældrerepræsentanter:
Jacob van Dijk (formand)
Christian Erbo Fjord (næstformand)
Mette Mørch Johansen
Hanne Yttesen
Jens Læssøe
Karina Weitemeyer
Thomas Jørgensen
Britt Tonsgaard
[ingen] (1. suppleant)
[ingen] (2. suppleant)

Gæst:
Ingen

Elevrepræsentanter:
Andrea (Afbud)
Amalie (Afbud)

Medarbejderrepræsentanter:
Søren Hansen
Mark Sørensen

Ledelse:
Randi Hoffmann
Dorte Just Hahn

Administration:
Sandra Grevy Liljegren

Punkt A Godkendelse af dagsorden
Ansvarlig Alle
Bemærknin
g
Beslutning Godkendt

Punkt B Godkendelse af referat fra sidste møde
Ansvarlig Alle
Bemærknin
g
Beslutning Godkendt

Punkt 1 Regnskab og Budget
Ansvarlig Randi
Fremstilling Fremlæggelse af økonomisk status - bilag fremsendt inden mødet.
Beslutning Ingen spørgsmål eller kommentarer hertil.



Punkt 2 Skole og SFO: Tilgang og afgang af børn
Ansvarlig Sandra
Fremstilling Skole 200 (199)

SFO1 52 (53)
Klub 20 (22)

Beslutning Ingen kommentar

Punkt 3 Skole og SFO: Tilgang og afgang af medarbejdere
Ansvarlig Randi
Fremstilling Orientering:

Ingen afgang

Vi har opslået en stilling som børnehaveklasseleder til kommende skoleår,
hvor vi skal have to 0. klasser.

Der bliver snart opslået en stilling på 32 timer som pædagog, da vi skal
bruge en klassepædagog til med nye 0.kl., ekstra SFO personale grundet
flere børn i SFO 1, pædagog i ungdomsklub samt en pædagog, der ønsker at
gå 7 timer ned i tid.

Beslutning

Punkt 4 Status på ungdomsklub
Ansvarlig Christian + Mette + Hanne
Fremstilling Den sidste finish, plus rengøringen mangler.

Det mangler lidt møbler, som der er ved at blive fundet en løsning på.
Der er et behov for at få nogle dørklokker op, så de voksne kan høre, hvis
nogen vælger at åbne brandvinduet eller branddøren op til skolen.

Jon har fået omlagt nogle timer og er derfor startet i klubben. De unge
synes, det er fedt, at han er blevet en del af ungdomsklubben, fordi han
gider at fx at spille fodbold med dem.

Til en start bliver det Jon plus 2 frivillige voksne, der skal bemande
ungdomsklubben. Der vil blive evalueret undervejs, hvordan det går.

Beslutning Der skal stadig være et samarbejde mellem skolens valghold og de unge i
ungdomsklubben ift. at lave praksisfaglige projekter i kælderen, f.eks.
udsmykning og evt. nogle møbler.

Punkt 5 Brug af smartwatches og wearables
Ansvarlig Jacob
Fremstilling Der er ikke en ensartet tolkning af skolens retningslinjer for brug af

smartwatches på skolen. Forældre stiller spørgsmålstegn til, hvorfor børnene
ikke må have smartwatches på i skole, hvis uret er indstillet til “skolemodus”,
som betyder, at barnet kun kan se, hvad klokken er. Uret tæller stadig skridt



og bevægelse, og dette kan barnet se, når uret åbner op igen efter endt
skoletid og SFO.

Beslutning Princippet rettes til. Uret må bruges, hvis det er på skolemodus. Opleves der
problemer med, at det ikke bliver overholdt, skal det tages med den enkelte
elevs forældre, og uret kan ligesom mobiltelefoner inddrages og opbevares
hos skoleledelsen.

Vedr. brug af mobiltelefoner for 7-9 klasse skal der rettes i teksten, således
at der står forældregruppen i stedet for forældrerådet. Jacob retter til og
sender til Sandra, der får det rettet på hjemmesiden.

Søren orienterer personalet.

Punkt 6 Principper for forældrebetaling til lejrskoler
Ansvarlig Søren
Fremstilling Alting er blevet dyrere, og der er et ønske om, at beløbet til forplejning kan

blive sat op, hvis det er muligt.

Randi undersøger, om det er muligt, at det kan sættes op i forhold til
lovgivningen.

Beslutning

Punkt 7 Korte meddelelser
Ansvarlig Alle
Fremstilling Elever:

- Ingen.

Medarbejdere:
- Der er fuld gang i prøverne og det går rigtig godt.

Ledelse:
- Medarbejderrepræsentanter til skolebestyrelsen 2023/2024

Søren og Natassia er blevet valgt ind.

Skolebestyrelse:
- Ingen.

Punkt 8 Frihedsforsøg på folkeskoler i Holbæk
Ansvarlig Randi
Fremstilling Status på projektudvalget.
Beslutning Randi og Karina har noget med til næste gang, så punktet flyttes.

Kigger mod Esbjerg for at se, om de har nogle gode erfaringer, som vi kan
gøre brug af.

Punkt 9 Kommende arrangementer
Ansvarlig Alle



Fremstilling Gammel Elevfest (tidspunkt ikke afklaret), stadig ikke nogen, der har meldt
sig som arrangører af gammel elevfest, det bliver lagt på Gislinges
facebookside.

Kommende 0. klasse arrangement, orienteringspunkt.

Sommer i Solgården – skal på næste møde

20. juni er der Bognæsturen – Sandra tjekker, hvor mange penge vi har, og
om der mangler noget, vi evt. kan få sponseret.

Beslutning Sommer i Solgården – messenger tråden fra sidste år er i live igen og der
aftales der, hvem der gør hvad.
Punktet er på næste dagsorden og der kommer de sidste aftaler på plads.

Punkt 10 Den inkluderende folkeskole og fremtidens specialundervisning
Ansvarlig Randi
Fremstilling Randi orienterer om de fire fokuspunkter fra Udvalget for Børn og skole:

- Fra fravær til nærvær evt. suppleret af emnet sårbare børn og unge
- Den inkluderende folkeskole og fremtidens specialundervisning
- Børnenes skole, hvordan inddrager og motiverer vi elever,

medarbejdere og forældre
- Faglig trivsel og overgange til ungdomsuddannelserne

Beslutning 30. november skal vi fra Gislinge Skole deltage i kvalitets- og udviklingsdialog
vedr. Faglig trivsel og overgange til ungdomsuddannelserne. Sæt X i
kalenderen!

Punkt 11 Evt.
Når der holdes foredrag her på skolen, skal der fra start af meldes ud, om
børn må være med eller ikke være med. Det var ærgerligt at sidste foredrag
v/SSP om Muldyr blev aflyst.

Næste møde er sat til onsdag d. 21. juni. Vi flytter mødet til tirsdag den 27.
juni 17.30 med spisning.

Punkt Y Evt. Lukket punkt

Punkt Z Opsummering
Ansvarlig Referenten
Bemærknin
g

Jens får nødudgangen er færdig til kælderen, og slå gammel elevfest op på
Gislinges facebookside og håber på nogen byder ind der.

Thomas vasker gulv i kælderen hurtigst muligt



Randi får lavet et overblik over regnskab til ungdomsklubben, undersøger
app til ungdomklubben med tjek ind funktion, og planlægger et møde med
de frivillige og Jon om klubben.
Kigger på frihedsforsøget Esbjerg og forældreinddragelse.

Karina får gang i salget med tingene der blev taget op fra kælderen, kommer
og tager billeder og får solgt det over sommeren.

Søren planlægger Bognæs turen sammen med Sandra.

Hanne fortsætter i klubben og deltager i planlægningen med i sommer i
solgården.

Mette fortsætter i klubben og deltager i planlægningen med i sommer i
solgården.

Britt er med gruppen med sommer i solgården. Er derudover i gang med
ansøgninger til landdistriktzonen i forhold til en pulje penge til legepladsen.

Christian deltager i planlægningen med sommer i solgården og assistance i
klubben

Jacob deltager i planlægningen i sommer i solgården.
Deltager i arrangement for kommende 0. klasse d. 31. maj.
Retter principper på hjemmesiden.

Beslutning

Skoleårets bestyrelsesmøder:

Tirsdag den 30-08-2022 klokken 19.00 til 21.00
Onsdag den 28-09-2022 klokken 19.00 til 21.00
Tirsdag den 25-10-2022 klokken 19.00 til 21.00
Mandag den 28-11-2022 klokken 19.00 til 21.00
Onsdag den 25-01-2023 klokken 19.00 til 21.00
Tirsdag den 28-02-2023 klokken 17.00 til 19.00
Mandag den 24-04-2023 klokken 17.00 til 19.00
Tirsdag den 23-05-2023 klokken 17.00 til 19.00
Onsdag den 21-06-2023 klokken 18.30 til 20.30 (grundet dimissionsfest forinden)

Punkter til kommende bestyrelsesmøder
Tid Fremstilling
n/a Praktikbank



Juni Fra fravær til nærvær - I Holbæk Kommune er det samlede fravær på 6.6% i
skoleåret 20/21, mens det på landsplan er 5.0%. Hertil kommer at der er 96
elever i kommunens almenklasser, der har reduceret skema. Det svarer til
1,8% af alle de elever, som går i almene klasser

September Inddragelse, motivation og trivsel (elever, medarbejdere og forældre)
Oktober Faglig trivsel og overgange til ungdomsuddannelserne


